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Uprzejmie informuję, że na LVII sesji Rady Miejskiej 16 grudnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław 

Biedroń zgłosił następujące wnioski i zapytania:  

1) W imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości zaapelował, aby nie podejmować 

pochopnej decyzji dotyczącej sprzedaży domu Jana Szczepanika i poszukać możliwości 

zewnętrznego dofinansowania remontu tej nieruchomości.  

2) Poprosił, aby na miejskiej stronie internetowej w informacjach dotyczących realizacji 

inwestycji podawana była wysokość kwoty w jakiej dane zadanie finansowane 

jest z budżetu Miasta, a w jakiej ze środków pochodzących z Unii Europejskiej. 

3) Radny odczytał informację dotyczącą funkcjonowania biokompostowni w Poznaniu: 

Zachodzące w Instalacji procesy technologiczne prowadzone są w zamkniętej hali. 
Proces fermentacji i kompostowania odbywa się w zamkniętych, szczelnych komorach. 
Ponadto hala technologiczna wyposażona jest w moduł oczyszczania powietrza 
zasysanego z wnętrza obiektu jako system wentylacji mechanicznej ze skierowaniem 
powietrza na dwustopniowy proces jego oczyszczania. Po zakończonym procesie 
kompostowania, gotowy produkt podlega dojrzewaniu, magazynowaniu 
i konfekcjonowaniu pod wiatą. Zapytał, jaka technologia zostanie zastosowana 

w kompostowni, która powstaje przy ulicy Komunalnej, i czy mieszkańcy słusznie 

obawiają się odorów oraz innych uciążliwości wynikających z jej funkcjonowania. 
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